2007 年 1 月 19 日(星期五) 研究有關滅貧事宜小組委員會 李卓人議員就''交通費支援計劃'' 提出的議案

議案措辭

"本小組委員會對於財政司司長違反他在 2006 年 3 月 29 日財政預算案 辯論時所作的承諾 —— 為偏遠地區的低收入人士提供一個交通費支 援試驗計劃,表示極度不滿,並由小組委員會主席在立法會會議上對 財政司司長言而無信及違反承諾提出不信任動議。"

(Translation)

Motion on "Transport support scheme" moved by Hon LEE Cheuk-yan at the meeting of the Subcommittee to Study the Subject of Combating Poverty of Friday, 19 January 2007

Wording of the Motion

"That this Subcommittee expresses its utmost dissatisfaction with the Financial Secretary's breach of his pledge made during the Budget Debate held on 29 March 2006 to launch a pilot transport support scheme for low income people in remote areas, and considers that the Chairman of the Subcommittee should move a motion of no-confidence against the Financial Secretary for his failure to honour his promise and breach of his own pledge."

動議人:李卓人議員 Mover: Hon LEE Cheuk-yan

和議人:張超雄議員 Proposer: Dr Hon Fernando CHEUNG Chiu-hung